

## 《单词百科:judicial是什么意思?judicial怎么发音?judicial的解释和用法》

英语单词judicial是什么意思?judicial怎么读?judicial怎么发音?简答网为您整理了judicial的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### judicial怎么读

judicial的读音:[dʒuˈdɪʃl]

### judicial的意思

1、adj.司法的;法庭的;明断的;公正的;

### judicial的相关词组

- 1、judicial system 法院系统;
- 2、judicial review 司法审查, 复审;
- 3、judicial precedent (司法)判例;

- 4、judicial power 司法权;
- 5、Judicial Policeman 法警;
- 6、judicial interpretation [法] 司法解释;
- 7、Judicial execution by lethal injection [医]判致死性注射;

## judicial的近义词

- 1、**critical** adj. 关键的;(病情或局势)严重的;批评的;评论家的;评判性的;
- 2、**legal** adj. 法律的;合法的;
- 3、**official** adj. 官方的;公务的;公开的;公务的;冠冕堂皇的;

## judicial的双语例句

1、If mediation fails, parties concerned will be assisted to settle through arbitration or judicial proceedings.

调解无效的, 协助当事人按仲裁或司法程序解决.

2、That's after the Iraqi judicial panel dismissed the last meaning remaining allegation against him.

之前伊拉克司法陪审团解除(撤消)了对他的最后一项指控.

3、The report accuses the judicial system of inconsistency and partiality.

报告指责司法系统执法前后不一且有失公正。

4、Bias against women permeates every level of the judicial system.

各级司法机构普遍存在对女性的偏见。

5、These missionaries even wilfully extended the extraterritoriality to Chinese converts and interfered in Chinese judicial authority.

这些传教士还肆意将"治外法权"延伸至中国信徒,干涉司法.

6、But as lawyers here discover, there are limits to China's embrace of judicial reform.

但就像律师了解到的, 中国对司法改革仍然有限制.

7、The legislative branch enacts laws ; the executive branch enforces them , and the judicial branch interprets them.

立法部门制订法律,行政部门执行法律, 司法部门解释法律.

8、However, there are many problems in the subject the jurisdiction and the procedure of judicial interpretation.

但是司法解释无论是在主体上 、 权限上以及程序上均存在大量问题.

9、Juridical translation : contracts and judicial writings.

合同和司法的著作.

10、the fairness of the judicial system

司法制度的公正性

11、As a judicial question, and power of procuratorial and nature of procuratorial organ has never ended.

作为一个法学问题 、 检察权与检察机关的性质之争却一刻也未曾停歇.

12、The target of medium's supervision towards judiciary is to promote the judicial justice. "

媒体监督用怀支的目的是为了促进司法公正.

13、When our rights are obstructed, we should know to seek for judicial help.

当我们的利益受到侵害的时候, 要懂得寻求司法援助.

14、He is a man with a judicial mind.

他是个公正的人.

15、They are also why judicial intervening is hard to be employed.

法律和道德的结合与互动是扼制 “ 黑色现象 ” 的根本手段.

16、We hereby declare any, to appeal or review any aforesaid decisions through judicial

or administrative proceedings.

我们在此声明, 不会经司法或行政方式申请上诉或复审上述提及之裁决.

17、 Other social activities provide experiences in the political and judicial world.

其他的社会活动使我积累了政治和司法世界的经验.

18、 The process of judicial selection was held up to ridicule.

司法选举的过程成为了笑柄。

以上是简答网为您整理的judicial怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于judicial

的用法、judicial的释义、judicial

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/judicial>

